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Protokół Nr 5/06 
z posiedzenia Komisji Przestrzegania Prawa, 

Ochrony Środowiska, 
Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej 

Rady Miejskiej w Koronowie 
odbytego w dniu 19 kwietnia 2006 r. 

 
 
 
Porządek posiedzenia: 
  

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 
2. Wyjazd Komisji w teren: 

a) ocena czystości na terenie Gminy. 
b) ocena stanu dróg na terenie Gminy. 

3. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 
 

 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 
 
 
Przewodnicząca Komisji Danuta Czarnotta otworzyła posiedzenie Komisji, stwierdziła 
quorum i przedstawiła porządek posiedzenia.  
Przewodnicząca Komisji zaproponowała wprowadzenie jako punkt 2 dzisiejszego 
posiedzenia analiza i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Regulaminu 
utrzymania czystości i porządku na terenie gmin Koronowo. 
„Za” wprowadzeniem dodatkowego punktu opowiedzieli się wszyscy członkowie 
Komisji. 
W posiedzeniu Komisji udział wzięli wszyscy członkowie Komisji.  
Listę obecności załączono do niniejszego protokołu jako załącznik Nr 1. 
 
2. Analiza i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania 
czystości i porządku na terenie gmin Koronowo. 
 
Zastępca Burmistrza Koronowa Sławomir Marszelski przedstawił projekt uchwały w 
sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Koronowo. 
 
Członkowie Komisji dyskutowali nad potrzebą wprowadzenia do projektu Regulaminu  
zapisu aby użytkownicy nieruchomości, których nieruchomości nie są wyposażone w 
przydomowe oczyszczalnie ścieków komunalnych podłączyli się do istniejącej 
kanalizacji sanitarnej. 
 
Z-ca Burmistrza Koronowa Sławomir Marszelski poinformował członków Komisji, że 
zapis ten zawarty jest w ustawie z dnia 13 września 1996 r. z póżn. zm. o utrzymaniu 
czystości i porządku w gminach i powielanie zapisu ustawowego do regulaminu nie 
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jest wskazane, ponieważ zakwestionuje to organ nadzoru nad uchwałami jakim jest 
wojewoda.   
Odczytał ponadto członkom Komisji art. 4 w/w ustawy, z którego wynika, co 
Regulamin winien określać. 
 
Członkowie Komisji 6 głosami „za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się” wprowadzili 
zmianę do projektu Regulaminu poprzez dopisanie w paragrafie 1 punktu 7 o treści: 
„podłączenia w przypadku braku przydomowej oczyszczalni ścieków bytowych do 
kanalizacji sanitarnej”. Pozostałe punkty postanowiono przenumerować. 
Zmianę tę Przewodnicząca Komisji Danuta Czarnotta zgłosi na sesji Rady Miejskiej 
w koronowie podczas dyskusji nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia 
Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Koronowo. 
 
Przewodnicząca Komisji Danuta Czarnotta poddała pod glosowanie członków 
Komisji po zmianach cały projekt uchwały sprawie przyjęcia Regulaminu 
utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Koronowo. 
 
„Za” w/w projektem głosowało 6 członków Komisji, 2 „wstrzymało się” od 
głosu. 
 
Przewodnicząca Komisji Danuta Czarnotta odczytała pisma skierowane do Komisji: 
 

1) Zakładu Gospodarki komunalnej i Mieszkaniowej w Koronowie z dnia 10 
marca 2006 r. w sprawie materiału zadrzewieniowego, które stanowi załącznik 
nr 2 do niniejszego protokołu. 

 
Członkowie Komisji postanowili skierować zapytanie do Burmistrza Koronowa 
treści następującej. 
Komisja prosi o wyjaśnienie, dlaczego nie zostały wykorzystane środki w 
budżecie gminy w 2005 r. zaplanowane na zadrzewianie pomimo wniosku 
Komisji z dnia 17 marca 2005 r. skierowanego do Burmistrza Koronowa treści 
następującej: „W przypadku nie wykorzystania do dnia 15 września 2005 r. 
środków w budżecie gminy zaplanowanych na zadrzewianie, środki te 
przekazać do Zakładu Gospodarki komunalnej i Mieszkaniowej w Koronowie 
zobowiązując Dyrektora do wykorzystania ich na cele zadrzewienia miasta i 
gminy”.  
 

2) Burmistrza Koronowa z dnia 24 lutego 2006 r. Nr IPR-I-2213/12/06, które 
stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu, 

3) Burmistrza Koronowa z dnia 3 kwietnia 2006 r. Nr OC 5327/4/06, które 
stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu, 

4) Burmistrza Koronowa z dnia 28 marca 2006 r. Nr OŚ-7062/6/06, które stanowi 
załącznik nr  5 do niniejszego protokołu. 

 
Przewodnicząca Komisji Danuta Czarnotta – Nie wiem jak należy walczyć z tymi 
osobami, które podrzucają swoje śmieci do koszy ulicznych, potem często te kosze 
są przewrócone, a jej zawartość porozrzucana. 
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Radny Maciej Makowski – Byłbym za tym, by w tych miejscach, gdzie te śmieci są 
składowane w workach np w Pieczyskach ustawiono kontenery na śmieci. Zakład 
Gospodarki Komunalnej i tak musi te śmieci z tych miejsc zabrać. 
 
\Z-ca Burmistrza Koronowa Sławomir Marszelski – Jeśli postawimy kontenery na 
śmieci to wszyscy kto tylko będzie mógł będzie tam te swoje odpadki podrzucał.. 
Zrobi się tam wielkie składowisko. 
Ja uaktywnił bym tu Komisariat Policji w Koronowie,. 
 
Radny Maciej Makowski – Po przyjęciu regulaminu przez Radę będę wymagał od 
Burmistrza Koronowa, aby systematycznie przeprowadzał kontrole i egzekwował 
wykonanie. 
 
Przewodnicząca Komisji Danuta Czarnotta – Za chwilę wyjedziemy w teren 
poprosiłam Panią Piłat, aby przedstawiła nam projekty uchwal, które zaplanowane są 
do rozpatrzenia na najbliższej sesji Rady. 
 
P. Barbara Piłat – Kierownik Wydziału Rolnictwa i Gospodarki Gruntami Urzędu 
Miejskiego w Koronowie przedstawiła i omówiła projekty uchwał w sprawie:  
 

1. Zamiany gruntów na terenie Gminy Koronowo. 
 „Za” projektem glosowało 7 członków Komisji 1 „wstrzymał się” od głosu. 
 
2. Odpłatnego przeniesienia własności nieruchomości położonej w Więzownie. 
 
Członkowie Komisji nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 
 
3. Sprzedaży nieruchomości stanowiących własność gminy Koronowo 
 
Członkowie Komisji nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 
 
4. Wykupu gruntów przez Gminę Koronowo. 
 
Członkowie Komisji nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 
Radny Maciej Makowski – Czy opony są materiałem szkodliwym? 
 
Dyrektor ZGKiM w Koronowie Ryszard Chrzanowski – Opony powinny być 
utylizowane. 
 
Radny Maciej Makowski – W imieniu kierowców wyjeżdżających z ulicy Kasprzaka 
na ul. Nakielską w Koronowie wnoszę o przeniesienie słupa ogłoszeniowego w inne 
miejsce ponieważ obecna lokalizacja słupa utrudnia widoczność przy wyjeździe z 
prawej strony. 
 
„Za” wnioskiem radnego Macieja Makowskiego glosowali wszyscy członkowie Komisji. 
 
Radny Jan Najdowski – Panie Burmistrzu co mają robić rolnicy ze zużytymi 
oponami? 
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Z-ca Burmistrza Sławomir Marszelski – Zastanowię się i odpowiedzi na to 
pytanie udzielę na posiedzeniu Komisji w miesiącu maju 2006 r. 
 
Radny Maciej Makowski – Panie Burmistrzu. Na Komisji dnia 22 marca br. 
zgłaszałem Burmistrzowi Kołodziejczykowi, że nie ma łączności Gminnego Centrum 
Reagowania z Policją. Obiecał się tym zająć do dnia dzisiejszego łączności tej nie ma. 
Proszę się tym zająć. 
 
Z-ca Burmistrza Sławomir Marszelski – Przyjmuję to do wiadomości. 
 
3.Wyjazd Komisji w teren: 

a) ocena czystości na terenie Gminy. 
b) ocena stanu dróg na terenie Gminy. 

 
Członkowie Komisji wyjechali w teren celem dokonania oceny czystości i stanu dróg 
na terenie Gminy. 
 
 
 
Protokół sporządziła     Przewodnicząca Komisji 
Adela Rojek       Danuta Czarnotta  
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